
Referat fra bestyrelsesmøde d. 11. august 2011   af Ghita 
 
 
Henry havde modtaget et brev fra Grethe med rettelser til ref. fra afdelingsmøde d. 2. juni 2011 
Det var Lissi Ludvig, der bad om en skriftlig afstemning , derimod var det Grethe, der spurgte om 
man måtte anvende drivhus som udestue, svaret var nej, det må man ikke. 
 
Vinterens aktiviteter: Der er fortsat banko hver 2. tirsdag i ulige uger, starter d. 11/10. 
Hver onsdag er der kortspil. 
Mandag og torsdag socialt samvær. 
Hver 2. mandag sang 
Og fællesspisning den sidste fredag i md. 
Vi hører på beboermødet om der er forslag til andre aktiviteter. 
 
Der ud over er der fødselsdagsfest d. 1/9 2011 kl. 18.00, Henry sender indbydelser ud. 
Prisen bliver kr. 100,00 pr. person, drikkelse medbringes eller kan købes i fælleshuset. 
Det bliver varm mad fra Kim. 
Vi bruger kr. 1500,00 til tilskud til fødselsdagsfesten  
 
Inden beboermødet d. 8. september prøver vi at spørge rundt, om der er nogen der kunne tænke sig 
at stå for festerne. Desuden kan beboerne melde sig til dette ved mødet. 
 
Der skal også findes en der vil overtage gavekassen fra Rigmor, da hun måske ikke på længere sigt 
har bil og derfor ønsker at stoppe. 
 
Beboermøde d. 8. september kl. 14.00 
Orientering fra Henry 
Forslag til aktiviteter 
Lukning af trappen ved petanque banen. 
Er der flere der vil være hjælpsomme ved div. Fester og aktiviteter. 
Indkaldelse deles ud i uge 34. 
 
Henry orienterede om skrivelse fra SAB vedr. sammenlægning af afdelinger. 
 
D. 15. oktober kl. 10.00 er der møde med Arne og Torben, Henry og Per deltager. 
 
Når vi igen går over til 14. dags tømning af skraldespande, får hver bolig sin egen skraldespand. 
 
Vi har fået John Andersen som kontaktperson. 
 
Næste bestyrelsesmøde er d. 22. september kl. 10.00 
 
 
 
 
 
 
 


